
LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2019 1

Protokolljust.

Rådet för personer med funktionsnedsättning
TID 28.03.2019 kl. 16:30 - 18:25

PLATS Grundtrygghetscentralen, Öhmansgatan 4, Lovisa

NÄRVARANDE Haverinen Katri ordförande
Vatanen Liisa ledamot
Lindström Jonas ledamot
Ollas Minna ledamot
Johansson Nina ersättare
Engård Benny ledamot
Gustafsson Tiia ledamot
Rönkkö Anne ledamot
Ritola Pauli ledamot

ÖVRIGA Penttilä Tuula sekreterare

FRÅNVARANDE Tikander Helena ledamot

UNDERSKRIFTER Ordförande   Sekreterare

 Katri Haverinen Tuula Penttilä
BEHANDLADE ÄREND. 1 - 7

JUSTERING AV Protokollet justerades omedelbart
PROTOKOLLET

PROTOKOLLET TILL
PÅSEENDE

Protokollsutdragets
riktighet intygar

Lovisa  



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2019 2

Protokolljust.

Rådet för personer med funktionsnedsättning

FÖRTECKNING ÖVER BEHANDLADE ÄRENDEN

§ Sida
1 Sammanträdets laglighet och beslutsförhet 3

2 Val av protokolljusterare 4

3 Godkännande av ärendelistan som arbetsordning för
sammanträdet

5

4 Ny servicebeskrivning för färdtjänster för funktionshindrade 6

5 Riktlinje för ledamöter i rådet för personer med
funktionsnedsättning att delta i grundtrygghetscentralens
sammanträde vid behandlingen av färdfrågor

7

6 Tillgänglighetspromenad 8

7 Hälsningar från Nylands handikappråd förmedlade av Jonas och
Pauli

9



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2019 3

Protokolljust.

Rådet för personer med
funktionsnedsättning

§ 1 28.03.2019

Sammanträdets laglighet och beslutsförhet

HANRÅ § 1

Päätös: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutsfört. 

 ---
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§ 2 28.03.2019

Val av protokolljusterare

HANRÅ § 2

Päätös: Pauli Ritola från Lappträsk och Minna Ollas från Lovisa valdes till
protokolljusterare. 

 ---
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§ 3 28.03.2019

Godkännande av ärendelistan som arbetsordning för sammanträdet

HANRÅ § 3

Päätös: Ärendelistan godkändes som arbetsordning för sammanträdet. 

 ---
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§ 4 28.03.2019

Ny servicebeskrivning för färdtjänster för funktionshindrade

359/05/2019

HANRÅ § 4

Servicechef Päivi Sippula presenterade Susanna Lehti &
Kumppanit Oy:s presentation om strukturen för östra Nylands
upphandling av färdtjänster i enlighet med lagen om service och
stöd på grund av handikapp och socialvårdslagen. Presentationen
hade skickats till rådens ledamöter så att de på förhand hade
möjlighet att bekanta sig med den.
Lovisa råd för personer med funktionsnedsättning och Lappträsks
äldre- och handikappråd ska ge ett utlåtande om presentationen till
Päivi Sippula senast 3.5.2019. Lovisa grundtrygghetscentral ska
behandla ärendet i juni 2019 och i juli–augusti ordnas ett
anbudsförfarande. Målet är att upphandlingsbesluten om
färdtjänster är fattade i oktober 2019. Om den planerade
tidtabellen håller, kunde verksamheten inledas i februari 2020. För
närvarande antar man att alla kommunerna i östra Nyland
tillsammans konkurrensutsätter färdtjänsterna.
Presentationen väckte många frågor och livlig diskussion på
sammanträdet. Man funderade på bland annat om det skulle vara
möjligt att konkurrensutsätta bara själva skjutsarna och lämna
resetjänstcentralen utanför konkurrensutsättningen. Också
fördelningen av kostnaderna mellan Lovisa och Lappträsk väckte
diskussion. I diskussionen önskade man att
konkurrensutsättningen ska utgå från klienterna, och man
understödde att resetjänstcentralen inkluderas i
konkurrensutsättningen enbart om kostnaderna skulle bli billigare
än vad de nu är för kommunerna. Deltagarna tog också fram
Lappträsks lyckade förhandlingsförfarande i
konkurrensutsättningen av skolskjutsarna. På sammanträdet
framfördes också oro för att lokala taxibilar eventuellt förflyttar
sig närmare huvudstadsregionen, vilket skulle försämra tillgången
på taxibilar i östra Nyland.

---
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§ 5 28.03.2019

Riktlinje för ledamöter i rådet för personer med funktionsnedsättning att delta i
grundtrygghetscentralens sammanträde vid behandlingen av färdfrågor

360/05/2019

HANRÅ § 5

Frågan har utretts med grundtrygghetsdirektören. Stadens riktlinje
har varit att man inte kallar kommuninvånare till nämndens
sammanträden. De förtroendevalda representerar
kommuninvånarna i nämnderna. Man strävar efter att vid behov
ordna hörandet på något annat sätt. Enligt
grundtrygghetsdirektören har personer med funktionsnedsättning
hörts flera gånger i färdfrågorna.

---
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§ 6 28.03.2019

Tillgänglighetspromenad

361/05/2019

HANRÅ § 6

Lovisa stads trafiksäkerhetsarbetsgrupp föreslår att det ordnas en
tillgänglighetspromenad i stadscentrumet i maj 2019. Den förra
tillgänglighetspromenaden ordnades 2014, så det är redan dags att
granska situationen på nytt. Man önskar att åtminstone användare
av rullstol, elektrisk moped och rollator skulle delta i promenaden.
Ledamöterna i rådet för personer med funktionsnedsättning Liisa
Vatanen, Minna Ollas och Jonas Lindström har lovat att delta i
promenaden. Mer information om promenadens arrangemang får
man av Katri Haverinen.

---
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§ 7 28.03.2019

Hälsningar från Nylands handikappråd förmedlade av Jonas och Pauli

362/05/2019

HANRÅ § 7

Konkurrensutsättningen av färdtjänsterna i västra Nyland har fått
mycket tid och uppmärksamhet på Nylands handikappråds
sammanträden. Jonas och Pauli upplever att östra Nylands ärenden
får mindre uppmärksamhet på sammanträdena. Det är ändå nyttigt
att delta i sammanträden eftersom man får information om tjänster
för personer med funktionsnedsättning, planer och olika problem
och lösningar i frågor gällande personer med funktionsnedsättning
i Nylands andra kommuner. I detta samband frågade man också
om staden kunde stå för lokalhyran och kaffeserveringen för
Nylands handikappråds sammanträde i Lovisa. Man frågade
grundtrygghetsdirektör Carita Schröder om saken, och svaret var
tyvärr nekande.

---


